
Interpelacja nr 52 

z dnia 10 września 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 
w sprawie nieporządku koło śmietnika w nieruchomości 

Międzyborska/Grochowska/St. Augusta, od strony ulicy Międzyborskiej 

 

 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

 

Zwracamy się z zapytaniem o przyczynę utrzymującego się stale nieporządku w 

okolicy wymienionego śmietnika. Mieszkańcy skarżą się na niemiłe zapachy, 

obecność much, a także na stertę gabarytów pojawiających się ciągle w sąsiedztwie 

śmietnika. Od kilku miesięcy obserwujemy to miejsce, co doprowadziło nas do 

wniosku, że tylko budowa osobnej altany na gabaryty może poprawić sytuację na stałe. 

Czy takie rozwiązanie jest rozważane przez ZGN i korzystające z altany wspólnoty?  

Poza tym chcielibyśmy się dowiedzieć, kto koordynuje stan czystości w altanach i koło 

nich? Ze śmietnika korzysta aktualnie 12 budynków, mają też rozpisany grafik, która 

wspólnota w którym miesiącu odpowiada za czystość, ale wyraźnie nie wszyscy 

zarządcy się z tego wywiązują. 

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 

 


